

Amazing 中国
CHINA 中国

6D5N

厦门美食悠游

福建/永定土楼/潮州/汕头/梅州

XIAMEN GOURMET TOUR

FUJIAN/YONGDING TULOU/ CHAOZHOU/SANTOU/MEIZHOU

Penang ✈ Xiamen

Tour Code: PCX-6



China
中国

特别赠送
SPECIAL ARRANGEMENT

享受温泉酒店, 请自备泳衣
Deluxe Hot spring Hotel, please
prepare your own swimsuits.

XIAMENAIR



NO SHOPPING STOP
全程无购物站



Gulang Yu Island
鼓浪屿



Lobster And Abalone
Seafood Feast*
龙虾鲍鱼海鲜宴*



Chaozhou Ancient Town
潮州鼓城



Yongding Tulou
永定土楼

行程次序, 以当地旅社安排为准。

*图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

*Pictures shown are for illustration purposes only



Jimei School Village
集美学村



Guangji Gate Ancient City Tower
广济门古城楼



Zhongshan Road
中山路



精简行程

第一天 槟城 ✈️ 厦门 (机上用餐)

- ☑ 入住酒店

第二天 厦门 🚗 (160公里) 永定 (早/午/晚)

- ☑ 鼓浪屿
 - 万国建筑
 - 龙头路土产街
 - 邂逅最美转角
- ☑ 晚上星空音乐会+BBQ狂欢+啤酒无限畅饮+欣赏烟花秀
(若遇雨天则没有星空音乐会和烟花秀)
- ☑ 入住温泉酒店, 尽情享受泡汤乐趣
(赠送温泉门票, 请自备泳衣)

第三天 永定 🚗 (150公里) 梅洲 (早/午/晚)

- ☑ 初溪土楼群 (含电瓶车)
 - 集庆楼
 - 善庆楼
 - 绳庆楼
- ☑ 松口古镇
- ☑ 千佛塔

第四天 梅洲 🚗 汕头 (142公里) 🚗 潮州 (早/午/晚)

- ☑ 小公园老城骑楼建筑
- ☑ 镇邦路美食街 (品尝潮汕小吃)
- ☑ 车游海滨长廊
- ☑ 人民广场
- ☑ 潮州古城 (含电瓶车)
 - 广济门古城楼
 - 牌坊街
 - 漫步滨江长廊
 - 远眺湘子桥

第五天 潮州 🚗 (140公里) 厦门 (早/午/晚)

- ☑ 《千与千寻》海上列车
- ☑ 集美学村 (爱国华侨陈嘉庚先生的故乡)
- ☑ 中山路 (中国十大文明街)

第六天 厦门 ✈️ 槟城 (早/机上用餐)

- ☑ 车游环岛路黄金海岸
- ☑ 演武大桥海上观景平台
- ☑ 沙坡尾避风坞 (网红景点)
- ☑ 返回机场

观光景点:

厦门

- ◆ 鼓浪屿 - 2005年《中国国家地理》杂志将鼓浪屿评为“中国最美的城区”第一名。2017年7月在波兰克拉科夫举行的第41届世界遗产大会上被正式列入《世界遗产名录》。有“海上花园”之美称。除环岛电动车外不允许机动车辆上岛。
- ◆ 集美学村 - 集美各类学校及各种文化机构的总称。它由著名爱国华侨领袖陈嘉庚先生于1913年始倾资创办, 享誉海内外。学村总建筑面积达三千余亩, 拥有在校师生十万余人, 形成了由学前教育至小学初中高中、从本科教育到硕士博士教育的人才培养体系。

永定

- ◆ 初溪土楼群 - 2008年初溪土楼群作为福建土楼的典型代表被列为世界文化遗产。永定区内最原始、最具客家人文色彩的土楼, 被誉为“中国最美丽的土楼群”。主要种类有长方形、正方形、圆形、六角形等。初溪土楼群的楼名中间都带有一个“庆”字, 以示人丁兴旺、万事如意。

梅洲

- ◆ 千佛塔 - 佛塔二至八层塔内镶嵌千尊汉白玉佛, 九层供奉千尊鎏金铜佛, 塔顶托起一座七层小石塔, 形成塔中有塔, 塔上有塔、铁佛、玉佛、金佛共容一塔的“三千佛塔”的艺术特色。

汕头

- ◆ 小公园老城骑楼建筑 - 汕头的老市区分布着许多汕头的地标性建筑, 大多数为西洋式骑楼。它以小公园为中心, 云集着大量建于20世纪初期的建筑, 风格多为仿古罗马式、仿哥特式、巴洛克式。片区的骑楼和街路, 基本仿造巴黎街区样式, 呈扇形放射状分布, 形成了具有20世纪30年代建筑特色。

潮州

- ◆ 潮州古城 - 中国国务院公布的第二批中国历史文化名城之一。考古材料证实, 潮州至少在5000年前就有人类居住。古城除了美丽的风景外最吸引人的当然是潮州美食。



✓ 5早餐/3午餐/4晚餐

风味餐:

- ★ 龙虾鲍鱼红酒晚宴
- ★ 闽南风味
- ★ 北京烤鸭
- ★ 自助餐
- ★ 梅州大盆菜
- ★ 潮式十八碟



酒店住宿 (5晚)

- ✓ 厦门美丽华酒店或同级 x 2晚
- ✓ 永定客都温泉酒店或同级 x 1晚
- ✓ 梅州金葉戴斯温德姆酒店或同级 x 1晚
- ✓ 潮州愉羽酒店或同级 x 1晚

自费项目: 厦门《老院子民俗文化风情园》+世界第一秀《闽南传奇》【RMB 300/人】

免责声明: 由于新冠肺炎疫情限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Yewwu Bridge Seaside Viewing Platform
演武大桥海上观景平台



Paifang Street
牌坊街



Songkou Ancient Town
松口古镇



SCHEDULE

D1 PENANG ✈️ XIAMEN (MOB)

- ✓ Check in hotel

D2 XIAMEN 🚌 (160KM) YONGDING (B/L/D)

- ✓ Gulangyu Island
 - World Architecture
 - Longtou Road Local Products Street
 - Encounter the Most Beautiful Corner
- ✓ Evening: Starry Sky Concert + BBQ Carnival + Unlimited Beer + Fireworks Show (In case of rainy weather, there will be no starry sky concert and fireworks show)
- ✓ Check-in at the Hot Spring Hotel, Enjoy the Fun of Hot Springs (Complimentary hot spring tickets, please bring your own swimsuit)

D3 YONGDING 🚌 (150KM) MEIZHOU (B/L/D)

- ✓ Chuxi Tulou Cluster (including buggy)
 - Jiqing Building
 - Shanqing Building
 - Shengqing Building
- ✓ Songkou Ancient Town
- ✓ Thousand Buddha Pagoda

D4 MEIZHOU 🚌 SHANTOU 🚌 (142 KM) CHAOZHOU (B/-/D)

- ✓ Old Town with Arcade Buildings in Xiaogongyuan
- ✓ Zhenbang Road Food Street (Tasting Chaoshan Taste)
- ✓ Car ride along the Seaside Promenade
- ✓ People's Square
- ✓ Chaozhou Ancient City (including electric car)
 - Guangji Gate Ancient City Tower
 - Paifang Street
 - Stroll along the Riverside Promenade
 - Xiangzi Bridge

D5 CHAOZHOU 🚌 (140 KM) XIAMEN (B/L/D)

- ✓ "Spirited Away" Sea Train
- ✓ Jimei School Village (hometown of patriotic overseas Chinese Mr. Tan Kah Kee)
- ✓ Zhongshan Road (One of China's top ten civilized streets)

D6 XIAMEN ✈️ PENANG (B/MOB)

- ✓ Yewwu Bridge Seaside Viewing Platform
- ✓ Shapowei Windbreak Cove (Famous photo-spot)
- ✓ Car ride along the Island Ring Road Golden Coast
- ✓ Transfer to the Airport

TOURIST ATTRACTIONS:

XIAMEN

- ◆ **Gulangyu Island** - In 2005, "National Geographic" magazine ranked Gulangyu Island as the first "most beautiful urban area in China." In July 2017, it was officially included in the "World Heritage List" at the 41st World Heritage Committee meeting held in Krakow, Poland. It is known as the "Sea Garden," and motor vehicles are not allowed on the island except for electric island vehicles.
- ◆ **Jimei School Village** - Jimei is a collective term for various schools and cultural institutions in Jimei. Founded and funded by the renowned patriotic overseas Chinese leader Mr. Tan Kah Kee in 1913, Jimei enjoys a high reputation both at home and abroad. The total construction area of the school village is over 3,000 acres, with over 100,000 teachers and students, forming a talent training system from preschool education to primary, secondary, and higher education, including master's and doctoral education.

YONGDING

- ◆ **Chuxi Tulou Cluster** - In 2008, the Chuxi Tulou Cluster was officially listed as a representative of Fujian Tulou in the World Cultural Heritage. It is the most primitive and culturally rich tulou in Yongding District, praised as the "most beautiful tulou cluster in China." The main types include rectangular, square, circular, hexagonal, etc. The names of the tulou buildings in Chuxi all contain the word "Qing," symbolizing prosperity and good fortune.

MEIZHOU

- ◆ **Thousand Buddha Pagoda** - The pagoda's walls from the second to the eighth floor are embedded with a thousand Han white jade Buddhas, and the ninth floor houses a thousand gilded copper Buddhas. The top of the pagoda supports a seven-story small stone pagoda, forming the artistic feature of "Three Thousand Buddha Pagoda" with one pagoda containing three thousand Buddhas.

SHANTOU

- ◆ **Old Town with Arcade Buildings in Xiaogongyuan** - Shantou's old town is dotted with many landmark buildings, mostly Western-style arcades. Centered around Xiaogongyuan (Little Park), it gathers a large number of buildings dating back to the early 20th century, with styles ranging from ancient Roman, Gothic, to Baroque. The area's arcades and streets are basically modeled after the Parisian style, forming a bustling commercial and residential area with the characteristics of the architecture of the 1930s.

CHAOZHOU

- ◆ **Chaozhou Ancient City** - One of the second batch of Chinese historical and cultural cities announced by the State Council. Archaeological materials confirm that Chaozhou had human habitation at least 5,000 years ago. In addition to its beautiful scenery, the ancient city is most attractive for its Chaozhou cuisine.



✓ 5 Breakfasts / 3 Lunches / 4 Dinners

Special Cuisine:

- ★ Lobster and Abalone Seafood Feast (Complimentary Imported Red Wine)
- ★ Minnan Cuisine
- ★ Beijing Roast Duck

- ★ Buffet
- ★ BMeizhou Big Pot Dish
- ★ Chaozhou Style Eighteen Dishes



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ Xiamen Grand Milea Hotel or similar class x 2 Nights
- ✓ Yongding Kedu Hot Spring Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Meizhou Jinye Days Hotel by Wyndham or similar class x 1 Night
- ✓ Chaozhou Yuyu Hotel or similar class x 1 Night

Optional Tour: "Old Courtyard Folk Culture Park" + World's First Show "Legend of Minnan" [RMB 300/pax]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

• 厦门 XIAMEN •



货币 Currency 	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 元 = 马币 6.80 10 CNY = MYR 6.80 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	中国 : +86 China : +86
电压 Voltage 	电压 - 220伏特 Voltage - almost always 220 V	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance 	每人只限携带一件不超过5公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过23公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 23 kg and a hand carry bag not more than 5 kg.
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 15°C ~ 25°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 25°C ~ 35°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C ~ 15°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 3°C ~ 7°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>Airbus 320</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
 (230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: